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 ÄÄSMÄE HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

  

Koosolek algas kell 19.00 ja lõppes kell 20.00. 

Koosolek toimus veebikeskkonnas Zoom 

Osalesid hoolekogu liikmed: Kristel Maltis, Bayle Piibar, Kersti Puusepp, Siret Saarniit, Aldo 

Tatter 

Kutsutud osalema: direktor Jaanus Kallion, õppealajuhataja Katri Buht 

Ei osalenud hoolekogu liikmed: Kristiina Lindus, Katrin Paju, Anneli Soer, Siim Valgeväli, 

Andro Õisnurm. 

 

Koosoleku juhatas sisse ja viis läbi Kersti Puusepp, protokollis Kristel Maltis. 

Päevakord: 

1. Ääsmäe kooli hoolekogu 2022/23 õa tööplaani läbivaatamine ja kinnitamine 

2. Heategevusliku jõuluõhtu korraldamisega seonduvad teemad 

3. Muud esilekerkinud küsimused 

  

1. Vaadati läbi tööplaan. Tehti ettepanek koostada hoolekogu praegustele ja tulevastele 

liikmetele hoolekogu tööd reguleerivate õigusaktide koonddokument, mis oleks 

kättesaadav veebis. Ettepanek lisati tööplaani. Otsustati jätkata teemakäsitlust 2023. 

aasta alguses. 

 



2. Arutati jõululaadaga seonduvaid teemasid ja hoolekogu rolli kohviku korraldamises. 

Kooli esindajatele esitati küsimus kuhu läheb heategevuslikust müügist saadud tulu. 

Kindlat otsust kool veel teinud ei ole. Otsustati, et kohviku tulude kasutamise osas teeb 

otsuse hoolekogu. Hoolekogu esimees viib hoolekogu liikmete seas läbi küsitluse. Tehti 

ettepanek, et kõik hoolekogu liikmed aitavad kohvikut majandada. Kui ise tulla ei saa, siis 

leiab endale asendaja. 

 

3. Esitati küsimus, kas helkurite kontroll sellel õppeaastal tuleb ja kas kohalikul 

omavalitsusel või koolil oleks jagamiseks helkureid anda. Direktor uurib võimalusi. 

Kontroll võiks toimuda. Uuritakse, kas kohalik konstaabel saab osaleda. Eelmisel korral 

viisid helkurikontrolli läbi hoolekogu liikmed.  

Hoolekogu esimees andis ülevaate suhtlusest Saue valla arendusosakonna juhatajaga. 

Hoolekoguni on jõudnud info, et Ääsmäe kooli õpilasi teenindava siseliini S9 bussis 

peavad lapsed sageli istekohtade puudumisel püsti seisma. Võttes arvesse talviseid 

teeolusid eelnimetatud liinil, on lastevanematel õigustatud mure laste turvalisuse pärast. 

Valla vastusest (15.11.2022) selgub, et olukorrast ollakse teadlikud ja seisukohad 

eelnimetatud bussis on lubatud. Kaalutakse võimalust suurema bussi kasutamiseks. 

  

(allkirjastatud digitaalselt)  (allkirjastatud digitaalselt) 

Kersti Puusepp    Kristel Maltis 

hoolekogu esimees     protokollija 

 


